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محمدرضا ساکت گفته: میزان کار و اقدامات تیم ملی در هنگام لیگ و تعطیلات اردوها فشردهتر و بیشتر از هر زمان دیگری

است.

رییس سازمان تیم های ملی؛ 

به گزارش اسپادانا خبر محمدرضا ساکت در گفتوگو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس، اظهارداشت: رهنمود سلطانی فر
وزیر محترم ورزش برای ورزش و فوتبال بیشتر از هر چیزی تعامل، آرامش، خردورزی و تلاش بود و همواره بر این موضوع
تاکید شده که در یک فضای آرام و با تعامل همراه با خردورزی امکان موفقیتهای بزرگ وجود دارد که پی آن به عنوان یک

ماموریت اصلی صعود به جام جهانی هدفگذاری و ترسیم شده است که بر همین اساس به چالش کشیدن دوباره برنامههای
تیم ملی در تعارض با صحبتهای وزیر محترم ورزش است.

وی ادامه داد: این دومین بار است که برنامههای آمادهسازی تیم ملی در سال 95 به چالش کشیده میشود و این امر مغایر
با اهداف ملی بوده و پذیرفته نیست. دفعه قبلی با تغییر در برنامه آمادهسازی کیروش با سختی برنامه جایگزین مناسبی را
طراحی کرد که نتیجه آن اردوی ارمنستان بودکه با شرایط مفیدی که ایجاد شد ثمره آن را در نتایج بازی با ازبکستان و کره

جنوبی دیدید و در نهایت دور رفت رقابتها با آمادگی تمام و موفقیت سپری شد.
ساکت گفت: خیلی سخت بود که برنامهای جایگزین شود که به هرحال با تلاش و تدبیر کیروش و فدراسیون فوتبال این کار

صورت گرفت.
مدیر تیمهای ملی یادآور شد: در رفتار حرفهای و کلاسیک کیروش و مربیان صاحب سبک دنیا هیچگاه ندیدم که کادر فنی،

مدیریت، پزشکی و حتی یک نتیجه تیمی را به محلی برای نقد تبدیل کند بلکه این رفتار و کلام برای اصحاب رسانه و منتقدان
خارج از حوزه فعالیت مربیگری امری پذیرفته است. برنامههای تیم ملی با حساسیت تهیه میشود و بارها در جلسات برای

تدوین در 3-2 سال گذشته در سازمان لیگ و اخیراً در تیم ملی توصیهها و تأکیدات قابل تحسین کیروش برای اهمیت به
موضوع باشگاهها، مسابقات لیگ قهرمانان آسیا و تلاش برای فشرده نشدن مسابقات با کمترین تعطیلات بوده است و باید

قدردان این نگاه باشیم. این امر را صادقانه دیده، شنیده و شهادت میدهم.
مدیر سازمان تیمهای تیم ملی افزود: در 6 ماه گذشته کاملترین برنامههای فنی، اجرایی، آمادهسازی، پزشکی و مدیریتی را

در تیم ملی بزرگسالان دیدهام و همیشه فکر میکنم ساخت یک مستند از این همه کار خوب و مناسب میتواند یک الگوی
عملی و کارگاه پیشرفته مترقی باشد. پرکاری از ویژگیهایی بارز کادر فنی تیم ملی است به طوریکه بعضاً کار 18 ساعته در

یک روز را از کیروش، افشین پیروانی، مارکار، جواد نکونام، دن گاسپار، لوسیانو،  خانبان، قاسمی و دیگر اعضا شاهد هستم و
جالب میزان کار و اقدامات تیم ملی در هنگام لیگ و تعطیلات اردوها بوده که فشردهتر و بیشتر از هر زمان دیگری است. اما
تاکنون این مسائل نه رسانهای شده و نه به تصویر کشیده شده و نه کیروش راضی به بیان آن بوده است. امروز هم که آنها

را مطرح میکنم احساس وظیفه کرده تا به آنها اشاره کنم چون نباید در حق کیروش و کادر فنی تیم ملی ناسپاسی کرد.
ساکت در ادامه گفتوگو با فارس تاکید کرد: نظارت فنی بر مسابقات، همچنین بازیکنان لیست جامع تیم ملی که بالغ بر تعداد
زیادی در داخل و خارج از کشور هستند از دیگر اقدامات ارزشمند و اساسی کیروش و همکارانش بوده که خروجی آن انتخاب
همه شایستهها برای تیم ملی است. شاید در درون باشگاهها چنین اقداماتی صورت گیرد اما این مهم در بالاترین حد استاندارد

و تیم ملی در حال انجام است.
وی افزود: فراموش نکنید که موضوع ایراد به چمن شماره یک کمپ تیم ملی که باعث شد برخی نقطه نظرات کیروش را رد
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کرده و به چالش بکشند، امروز شرایط نامساعد آن با اولین باد پاییزی نمایان شده که عملاً زمینه برگزاری تمرینات مناسب و
فشرده را از کادر تیم ملی گرفته است. از سوی دیگر در این مقطع یک اردوی کوتاه مدت برای تیم ملی حیاتی بود که با تائید

فدراسیون، هیأت رئیسه و کمیته فنی این برنامه ریزی صورت گرفت و حتی قبل از آن به اطلاع باشگاهها رسید. اصولاً کیروش
بازیکنان را امانت باشگاهها میداند و برای سلامت آنها بسیار اهمیت قائل است. او همه تلاشش را انجام میدهد و بهترین

امکانات از جمله هواپیمای چارتر برای تیم ملی فراهم شوند تا بازیکنان بتوانند هم وظیفه ملی و هم باشگاهی خود را به خوبی
انجام دهند. حتی در ارتباط با توجه به بازیکنان آسیب دیده که بعضاً شاید این آسیبدیدگیها در باشگاهها صورت گرفته از طرف
کادر فنی تیم ملی احساس مسئولیت میشود که نمونههایی مثل ترابی، دژاگه، منتظری، غفوری و بیرانوند اشاره کرد که خارج

از برنامههای تیم ملی به آنها رسیدگی شده است.
مدیر تیمهای ملی تاکید کرد: شادی دل مردم با صعود به جام جهانی ارزش غیرقابل اندازه گیری دارد که لازم است همه آحاد

جامعه ورزش، رسانهها و همگان سربازان خط مقدم فوتبال ملی را حمایت کنند و اجازه دهند آنها با تمرکز رو به جلو به
رقیبانشان بیاندیشند و برای یک رقابت بزرگ آماده شوند، نه اینکه شادی دل مردم را به ریسک بکشیم.

وی ادامه داد: در شرایطی صحبت میکنیم که تیم ملی به اقتدار رسیده رسیده و پرسپولیس و بسیاری از باشگاهها به ثبات
رسیدهاند و لیگ با موفقیت کارش را انجام میدهد پس هرگونه صحبت خارج از روال اداری و تعیین شده با سازمان لیگ و
فدراسیون فوتبال مغایرت جدی با اهداف ملی دارد و خوشبختانه سازمان لیگ به خوبی آماده همفکری با باشگاهها بوده و

پاسخگوی هرگونه سئوال، انتقاد، تحلیل و استعلام است و این مأموریت را ریاست فدراسیون به صورت ویژه به آنها ابلاغ کرده
است.

ساکت گفت: طی 2 روز گذشته با جعفر کاشانی و علی اکبر طاهری صحبتهای کوتاهی داشتم و تاکید کردم که نگاه همه
جانبه باشگاهها و همراهی با برنامههای تیم ملی ضروری است. با توجه به اینکه تا اواخر اسفند نمیشد برای تیم ملی

هیچگونه برنامه اردویی را در نظر گرفت، اردوی امارات حیاتیترین اردو بود اما با توجه به اینکه برانکو موفقیت پرسپولیس را
به یک اردوی 5 روزه تیم ملی گره زد، کیروش تدبیر کرده و بازیکنان این تیم را در اختیار پرسپولیس قرار داد تا به هواداران و

اهداف پرسپولیس احترام گذاشته باشد، این یک عقبنشینی نبود بلکه یک تدبیر اندیشمندانه بود و امیدوارم برای آخرین بار با
توجه به دیدگاههای مهدی تاج، مباحث مربوطه و اعتراضات به اردوها که به عنوان سنت در فوتبال ما باب شده پایان یابد.
ساکت گفت: در سال 96، 5 بازی حساس برای تیم ملی وجود دارد و بعد از آن هم با صعود به جام جهانی حتماً اردوهای

آمادهسازی بیشتر توسط کیروش برنامهریزی میشود و طبیعی است باید در آن مشارکت صورت گیرد.
مدیر تیمهای ملی در ارتباط با چمن زمین کمپ شماره یک تیم ملی گفت: باید بگویم طی 5 ماه گذشته این موضوع در دستور

فدراسیون بوده و از سوی دیگر زمین شماره 2 در حال حاضر آماده زیرسازی برای لولههای هیتینگ است که با مساعدت
شرکت نیوپایپ این موضوع آماده شده و بعد از آن توسط شرکت چمن رول محمد کارهای نصب و کشت این کار آغاز میشود
که استدعا دارم در روند بازسازی زمین شماره 2 تسریع صورت گیرد. ضمن اینکه بازسازی زمین شماره یک از طریق فیفا در

دستور کار قرار گرفته و در حال انجام است.
وی در پایان در مورد خداحافظی ترکی از داوری گفت: ترکی پس از سالها تلاش صادقانه پاک و پرافتخار تصمیم گرفت از داوری

جدا شود. از از دهه 70 که رئیس هیات فوتبال اصفهان بودم، ترکی داوری را آغاز کرد و از آن موقع شخصیت، پاکورزی و
سلامت او بر همگان واضح و مبرهن بوده و امیدوارم کماکان قضاوت او در جامعه فوتبال ادامه داشته باشد.
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